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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening : 04 februari 2020 

Registratienummer : E202004342 

 

Onderwerp: raadsvoorstel studietoeslag 

Aan het college, 

 

 

Vraag 

Hoeveel aanvragen heeft de gemeente gehad de afgelopen jaren? 

 

 

Antwoord van het college 

Inleiding 

Tijdens de vergadering van 4-2 zijn er vragen gesteld door de HOP in het kader van het 

raadsbesluit studietoeslag. 

Wethouder Fintelman heeft deze vragen al mondeling beantwoord, behalve de vraag over 

aantallen aanvragen  (zie onder). 

 

Antwoord 

Hoeveel aanvragen heeft de gemeente gehad de afgelopen jaren? 

Onderstaand tabel laat het aantal aanvragen van de afgelopen vijf jaar zien. 

 

                               Aantal cliënten                 aantal verstrekkingen  

                                                                               

2015                                     2                             2 

2016                                     0                             0 

2017                                     1                             1 

2018                                     2                             4  

2019                                     3                             4 

 


